
    Grundejerforening Esrumhøj.                                                         Helsingør april 2018.  

Referat af ordinær generalforsamling-afholdt den19 april. 

Følgende medlemmer var repræsenteret på generalforsamlingen: 

Nr.2,3,4,8,14,18,20,28,30,32,36,44,54,56. 

Dagsorden d. 19. April. 2018 kl. 19.00 

 

 

1. Valg af dirigent. 
2. Formandens beretning. 
3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab.   
4. Fastsættelse af kontingent. 
5. Forslag fra bestyrelsen og indkomne forslag.  
6.  Valg til bestyrelsen.                                                                                                                                                                      

-    Kasserer Gyørgyi Andersen (ønsker genvalg)                                                                                                                      
-    Sekretær Netti Jensen (ønsker ikke genvalg)                                                                                                                           
-    Nyt bestyrelsesmedlem.                                                                                                                                                              
-    2 bestyrelses-suppleanter.    

7.   Valg af revisorer.    
8. Evt. 

   Referat:    

1. Valg af dirigent blev bestyrelsen. 
2. Beretningen startede med 1 minut stilhed i respekt for tidligere bestyrelsesmedlem Ole 

Møller. 
Beretningen fortsatte med, at det gik godt på Lærkevej. 
Have dagen, havde en god tilslutning og forløb fint. 
Bestyrelsesmøderne forløb godt, bordet rundt. 

3. Kasserer Gyørgyi Andersen gennemgik regnskabet som blev vedtaget uden anmærkninger. 
4. Kontingent forbliver uændret. 
5. Ingen indkommende forslag. 
6. Følgende blev valgt til bestyrelsen: 

• Kenneth Andersen Lærkevej 28 
• Hans Verner Nielsen Lærkevej 4 
• Gyørgiy Andersen Lærkevej 56 (genvalgt) 
• Ulla Olsen. Lærkevej 2. (Suppleant) 
• Tom Skou. Lærkevej 54 (Suppleant.) 

7. Følgende blev valgt til revisor. 
• Ulla Olsen.  
• Merete Larsen. 



8. Evt.  
• Tom oplyst, at han har sidst sommer mht græsslåning på Lærkevej. 
• Rensning af søen i 2020 ifølge Hgør. kommune, men bestyrelsen arbejder videre 

med denne sag.  
• Bestyrelsen arbejder endvidere med ansvarsområde med de store træer omkring 

søen. 
• Røg gener. Bestyrelsen næsten nul tolerance og vil henvende sig til 

tekniskforvaltning vedr. ovenstående. 
• Formanden Ib Lavendt, takkede for et godt møde i god ro og orden. 

 

 

 

Med venlig hilsen. 

Bestyrelsen. 

 
 

 

  

                                                                                                         

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

 


